

<p align="center"><b>OFFRES D'EMPLOIS</b>  <b>OPÉRATEURS JOURNALIERS – SAISONNIER (3 positions)</b>  <b>(décembre – avril)</b>            Postes temporaires à 30 heures / semaine</p>	<p align="center"><b>EMPLOYMENT OFFERS</b>  <b>OPERATORS LABORER – SEASONAL (3 positions)</b>  <b>(December – April)</b>            Temporary positions at 30 hours per week</p>
<p><b>Endroit :</b> Garage municipale de Clarence-Rockland 417 rue Lemay, Clarence Creek</p> <p><b>Heures :</b> Quart de travail de 6 heures (variable)</p> <p>Quart de travail en rotation et fin de semaine. Peut être demandé à travailler des quarts de travail variés.</p> <p><b>Exigences :</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Diplôme de 12<sup>e</sup> année;</li> <li>• Un minimum de trois (3) années d'expérience comme camionneur dans le domaine municipal ou connexe;</li> <li>• Permis de conduire <u>DZ obligatoire</u>;</li> <li>• Dois pouvoir travailler dans les deux langues officielles (français et anglais);</li> <li>• Dois démontrer des habiletés interpersonnelles et organisationnelles pour interagir efficacement avec les résidents, collègues de travail et les fournisseurs externes;</li> <li>• Dois être capable d'avoir un horaire flexible, lorsque nécessaire;</li> <li>• Une copie du dossier de conduite pour les 3 dernières années non certifié doit être soumise avec le curriculum vitae.</li> <li>• Une vérification du casier judiciaire doit être fournie à l'embauche seulement (elle doit dater de moins de trois mois avant la date où elle est requise) et est une condition d'emploi.</li> </ul> <p><b>Atouts :</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Expérience en déneigement de routes et ou trottoirs.</li> <li>• Bonnes connaissances du code de sécurité au travail.</li> </ul> <p><b>Salaire :</b> Rémunération selon l'échelle salariale en vigueur.</p> <p><i>Seuls les candidats retenus pour une entrevue seront contactés. Une description complète du poste est disponible sur demande.</i></p>	<p><b>Location:</b> Clarence-Rockland Municipal Garage 417 Lemay Street, Clarence Creek</p> <p><b>Hours:</b> 6 hours shifts (variable)</p> <p>Rotational shiftwork and weekends. May be asked to work varied shifts.</p> <p><b>Requirements:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Grade 12 diploma;</li> <li>• A minimum of three (3) years' experience as a truck driver in a municipal environment or similar;</li> <li>• Must have a <u>DZ driver's licence</u>;</li> <li>• Must be able to work in both official languages (French and English);</li> <li>• Must demonstrate interpersonal and organizational skills to effectively interact with residents, co-workers and external vendors;</li> <li>• Must be able to work flexible hours when required;</li> <li>• A 3-year uncertified driver's record must be supplied with the employment offer;</li> <li>• A criminal record check must be provided upon hiring only (dated no longer than three months prior to the date when it has been requested) and is a condition of employment.</li> </ul> <p><b>Assets:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Experience in snow removal of roads and or sidewalks.</li> <li>• Knowledge of the Health and Safety Standards in the work place.</li> </ul> <p><b>Salary:</b> Remuneration as per current salary scale.</p> <p><i>Only candidates selected for an interview will be contacted. A full job description is available upon request.</i></p>
<p>Les personnes intéressées doivent faire parvenir leur curriculum vitae portant la mention « <b>Offre d'emploi, Opérateurs Journaliers – Saisonnier</b> » avant 16h, le lundi, 23 octobre 2017 à:</p> <p align="center">Chantal Vachon Ressources humaines 1560, rue Laurier Rockland, ON K4K 1P7 hr@clarence-rockland.com</p>	<p>Interested candidates are requested to submit their résumé marked "<b>Employment offer, Operators Laborer - Seasonal</b>" before 4:00 p.m., Monday, October 23, 2017 to:</p> <p align="center">Chantal Vachon Human Resources 1560, Laurier Street Rockland, ON K4K 1P7 hr@clarence-rockland.com</p>

